

Dokumentnamn		Avsnitt / Område	
Styrelsemöte		Protokoll 2017-11-29	
Fastställt av	Datum	Utgåva	Sida / Sidor
Styrelsen	2017-09-13	01	1 av 2



Närvarande:

- Ola Hanzon(OH).
- Tomas Karlsson (TK).
- Morgan Svensson(MS).
- Jonas Almarsson(JA).
- Boris Josefsson(BJ).
- Peter Helgesson(PH).
- Leif Axelsson(LA).
- Ann Sofie Hult(ASH) samhällsföreningen.

1. Ordförande.

- OH.

2. Val av sekreterare.

- TK tog på sig uppdraget såsom sekreterare.

3. Val av justerare.

- MS tog på sig uppdraget såsom justerare.

4. Genomgång av föregående mötesprotokoll.

- **Strömsborgsprojektet:** JA har varit i kontakt med kommunen och klargjort våran ståndpunkt. Ståndpunkten är att vi INTE har resurser att driva projektet med ansökan och övriga uppgifter. Vårt förslag är att med mindre medel renovera befintlig grusbana.
 - **Träningslokalen:** TK har varit i kontakt med Mats Karlsson(MK) angående mögelangrepp i träningslokalen men inga åtgärder har vidtagits sedan sist. Beslut tagit på att BJ ska kontakta hantverkare för installation av fläkt i herrarnas duschutrymme. (Efter detta möte har MK varit och öppnat upp i innertak och inga utifrån fukt/mögelproblem upptäcktes utan mögelpåväxten härrör troligen från fukt från dusch och träning inne i lokalen. Efter fläkt monterats ny utvärdering).
 - **Cykelsektion:** Ingen ny information finns, sektionen finns, men är vilande. Är någon intresserad av att starta upp är de välkomna.
 - **Målning av hus:** Petra Almarsson skulle varit i kontakt med kommunen för info om feriearbete. PA ej närvarande så ärendet skjut till nästa möte.
 - **Tidtagningssystem:** Test av hyrt system 19/11 föll väl ut. Utvärdering och undersökning av kontrakt och villkor till nästa möte.
 - **Uträde ur styrelsen 2018:** TK väljer att avgå som tidigare informerats och även PH avgår.
- #### 5. Subventioner och ersättningar/utvecklingsgruppen.
- Översyn av ruiner för subventioner och ersättningar generellt och även för utvecklingsgruppen togs upp. MS reviderat befintliga dokument enligt redovisat exempel vid möte men också ändrar datum för inlämning av rese/övriga ersättningar till kassör.
 - Regler för Utvecklingsgruppen diskuterades och det beslutades att tider gällande ungdomar 15-16 år ska vara samma som för herrar och damer. Dessutom ska gruppens deltagare utvärderas av ansvariga för utvecklingsgruppen och ska till styrelsen lämna förslag för beslut om deltagare i gruppen.
- #### 6. Festivalloppet

Dokumentnamn	Avsnitt / Område		
Styrelsemöte	Protokoll 2017-11-29		
Fastställt av	Datum	Utgåva	Sida / Sidor
Styrelsen	2017-09-13	01	2 av 2



- Samhällsföreningen har aviserat att de inte kommer arrangera Strömsnäsfestivalen 2018. Därför bjöds representant för de in till detta möte i form av ASH. SK Graals ståndpunkt är att det vore negativt för Festivalloppet att festivalen inte kommer arrangeras och att alternativa lösningar ska beaktas. TK hade ett förslag om Idrottsfestival där Strömsnäs/Traryds idrottsföreningar bjuds in och får visa upp sin verksamhet. Förslag om att arrangera en föreningefestival där alla föreningar vore välkomna lades fram och bifölls. TK ska ta fram ett förslag till utskick till föreningarna snarast.
- Startavgifter på Festivalloppet togs upp och MS hade statistik över startavgifter from 2015-2017 för loppet ingående i Sumerbokklassikern. Hemläxa för styrelsemedlemmarna att studera och komma med förslag om ev. ändringar till Festivalloppet.

7. Övriga frågor.

- **Valberedningen saknar en medlem:**
 - Styrelsen beslöt att tillfråga Claes Persson.
- **Pizzakväll:**
 - Beslut om gemensam pizzakväll 21/12 19,15 för alla.
- **Städning av lokaler:**
 - Det finns ett behov av att rensa utrummen på gammalt byggmaterial. JA ställer frågan till berörda parter V49.
- **Datorinköp:**
 - Behov av en dator i föreningen för lagring av dokument och användning vid arrangemang togs upp. JA tar kontakt med Deltadata för pris. Beslut nästa möte.
- **Hemsida/styrelsemail:**
 - Situationen om hemsidan där vi fortfarande inte har fått rättigheterna till vår hemsida trots upprepade påstötning till Daniel Evaldsson som sitter på rätten idag togs upp. Inga beslut togs men måste lösas.
 - Det har för några i styrelsen varit problem med styrelsemailen. Beslut togs på att INTE använda den till vidare utan skicka direkt till styrelsens medlemmar.

8. Nästa styrelsemöte.

- 2018-01-16 (OBS! Tisdag).

9. Ordförande vid nästa styrelsemöte.

- Petra Almarsson.

Vid protokollet:

Justeras:


Tomas Karlsson


Morgan Svensson